
P r o t o k ó ł Nr 1/ 2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbytego w dniu 19 stycznia 2022 r. 

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 7 członków komisji. 

1. Mirosław Kwit - przewodniczący 
2. Roman Daszkiewicz - zastępca przewodniczącego 
3. Beata Sereda 
4. Adam Marek Wawer 
5. Izabela Beata Rant - nieobecna 
6. Piotr Jarosław Warcaba - nieobecny 
7. Mariusz Drozd 
8. Paweł Dejnak 
9. Edward Tepyło 

10. Dariusz Czygier - nieobecny 
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1) 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Łukasz Kuliś - wójt gminy 
- Stefania Urbańska - przewodniczący Rady Gminy 

Do pkt. 1 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Kwit dokonał otwarcia 
posiedzenia, przedstawił porządek posiedzenia, stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 7 
członków Komisji. 

Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie petycji z dnia 20.12.2021 r. o podjęciu uchwały w sprawie przyjęcia 
Apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności 
z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych: 
1) zapoznanie z treścią petycji 
2) opracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia w/w petycji. 

3. Rozpatrzenie petycji „Apel do młodych Polaków" z dn. 20.12.2021 r. (data wpływu 
do tut. urzędu: 22.12.2021 r.) w sprawie szczepień przeciw COVID-19: 
1) zapoznanie z treścią petycji 
2) opracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia w/w petycji. 

4. Rozpatrzenie petycji z dnia 27.12.2021 r. (data wpływu do tut. urzędu: 28.12.2021 
r.) w sprawie podjęcia przez Radę Gminy Banie Mazurskie uchwały w sprawie 
przyjęcia „Karty Praw Rodziny" 
1) zapoznanie z treścią petycji 
2) opracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia w/w petycji. 
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5. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 r.: 
1) opracowanie sprawozdania 
2) przyjęcie sprawozdania 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Do pkt. 2/1 
Członkowie Komisji otrzymali petycję wraz z zaproszeniami na posiedzenie. 
(Petycja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

Do pkt. 2/2 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Kwit odczytał proponowany 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Apelu o niepodejmowanie działań wpływających na 
dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy 
sanitarnych. 

,,Za" pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 członków Komisji. 
„Przeciw - O członków Komisji 
„Wstrzymało się od głosu" - O członków Komisji 
(Projekt uchwały, który stanowi zał. Nr 3 do protokołu) 

Do pkt. 3/1 
Członkowie Komisji otrzymali petycję wraz z zaproszeniami na posiedzenie. 
(Petycja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Do pkt. 3/2 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Kwit odczytał proponowany 
projekt uchwały w sprawie szczepień przeciw COVID-19. 

,,Za" pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 członków Komisji. 
„Przeciw - O członków Komisji 
„Wstrzymało się od głosu" - O członków Komisji 
(Projekt uchwały, który stanowi zał. Nr 5 do protokołu) 

Do pkt. 4/1 
Członkowie Komisji otrzymali petycję wraz z zaproszeniami na posiedzenie. 
(Petycja stanowi załącznik Nr I do protokołu) 

Do pkt. 4/2 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Kwit odczytał proponowany 
projekt uchwały w spawie przyjęcia „Karty Praw Rodziny". 

,,Za" pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 członków Komisji. 
„Przeciw - O członków Komisji 
„Wstrzymało się od głosu" - O członków Komisji 
(Projekt uchwały, który stanowi zał. Nr 6 do protokołu) 

Do pkt. 5/1 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Kwit odczytał, wcześniej 
przygotowane, sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 r. 
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(Sprawozdanie stanowi zał. Nr 7 do protokołu). 

Do pkt. 5/2 

„Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za 2021 r. głosowało 7 członków 
Komisji. 
„Przeciw - O członków Komisji 
„Wstrzymało się od głosu" - O członków Komisji 

Do pkt. 6. 

Radny Edward Tepyło zadał pytanie dot. wydatkowania środków pieniężnych pozyskanych 
w ramach rządowego konkursu dla gmin „Rosnąca Odporność". 

Wójt Gminy Łukasz Kuliś poinformował zebranych, że otrzymane środki nie zostały jeszcze 
zagospodarowane. Zapowiedział, że na najbliższej sesji Rady Gminy Banie Mazurskie, 
Skarbnik Gminy Sandra Borowska przedstawi przedsięwzięcia do zrealizowania wraz z 
planem dochodów i wydatków. Środki przekierowane mają zostać na przeciwdziałanie 
COVID-19, łagodzenie skutków społeczno-gospodarczych. Znaczna część środków 
dotyczyć ma zadań inwestycyjnych. 

Radny Edward Tepyło poruszył temat projektu Granty PPGR, w którym mieszkańcy gminy 
mogli pozyskać sprzęt komputerowy, a mianowicie etapu przedsięwzięcia. 

Wójt Gminy Łukasz Kuliś poinformował o złożeniu wniosku w ustawowym terminie. 17 
stycznia br. wysłane zostało wymagane uzupełnienie. Wnioskowano o ponad 100 urządzeń, 
w tym komputery stacjonarne, laptopy i tablety. 

Radny Mirosław Kwit zapytał o wybór lokalizacji budynku posterunku Policji na terenie 
gminy Banie Mazurskie. 

Wójt Gminy Łukasz Kuliś poinformował o rezultatach spotkania z Komendantem Policji 
Powiatowej oraz Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego, na którym przeprowadzono 
oględziny placu przy budynku byłej strażnicy Straży Granicznej w Baniach Mazurskich. 
Lokalizacja została odebrana pozytywnie, jednak pojawiły się obawy związane z 
zabudowaniami zlokalizowanymi na przedmiotowej działce. Przedstawiciele Policji nie 
wyrazili chęci wyremontowania nieruchomości, ale nie ukrywają pozytywnego nastawienia 
do budowy komisariatu w Baniach Mazurskich. Ze względu na zły stan techniczny 
budynków, rozważane jest ich zburzenie. Wójt Gminy przedstawił następujące rozwiązanie: 
przekazanie gruntu, przekazanie dofinansowania dla Policji na Fundusz Wsparcia z 
przeznaczeniem na wyburzenie budynków. 

Radna Beata Sereda poruszyła zagadnienie dot. etapu prac związanych z budową kostnicy 
na cmentarzu komunalny w Baniach Mazurskich. 

Wójt Gminy Łukasz Kuliś poinformował o zakończeniu robót budowlanych w 
wyznaczonym terminie. Pozostała kwestia wyposażenia budynku. Wójt Gminy zapewnił, że 
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zależy nam na tym, aby możliwie jak najszybciej wyposażyć kostnicę i oddać ją do użytku. 
Zaznaczył, że istnieje możliwość zgłaszania proponowanych elementów wyposażenia. 

Radna Beata Sereda zgłosiła potrzebę wycinki pędów jednorocznych i zakrzaczeń 
zlokalizowanych przy drogach gminnych. 

Do pkt. 7. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia przewodniczący Komisji dokonał 
zamknięcia posiedzenia. 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Mirosław Kwit 

cf('~ fhv~J)~ 
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